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Yifan (Florine) Gu 

Shanghai 

+86 21 6080 0906 

florine.gu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Gu joined Han Kun in 2011.  Her major practice areas cover venture capital and private equity 

financing, mergers and acquisitions, and offshore securities offerings and restructurings.  Ms. Gu 

has provided legal services to numerous venture capital funds, private equity funds, and founders in 

relation to their investments and financings, joint ventures, and restructurings, including designing 

deal structures, drafting and negotiating legal documents, and deal closing-related services.  Ms. Gu 

has also served as legal counsel to issuers and underwriters in overseas IPOs involving Chinese 

companies.  She has advised clients in diverse industries, from TMT, e-commerce, sharing economy, 

healthcare services, and education and training to wholesale and retail. 

EDUCATION 
Ms. Gu received an LL.B. degree in 2010 from Fudan University.  She later received an LL.M. 

degree from New York University in 2011. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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顾一帆 

上海 

+86 21 6080 0906 

florine.gu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

工作经历 

顾一帆律师于 2011 年加入汉坤律师事务所，主要参与私募股权及创业投资、企业兼并与收购、

境外资本市场上市和重组等方面的工作。顾律师曾为众多创业投资基金、私募股权基金、创

业者提供投融资、合资、重组相关的法律服务，包括参与设计交易结构、起草和谈判法律文

件，并协助完成项目交割。顾律师也曾在涉及中国境内公司的境外上市项目中担任发行人或

承销商的法律顾问。顾律师服务的客户所涉及的行业领域广泛，包括 TMT、电子商务、共享

经济、医疗服务、教育培训、批发零售等。 

教育背景 

顾一帆律师于 2010 年获复旦大学法学学士学位，其后于 2011 年获美国纽约大学法学硕士学

位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


